



介绍四年教会主题

Introduction to 4-Year Church Theme

教会总主题 Church Theme 2021-2025:

效法基督、作主门徒
Following Christ, Being Disciples

第1-2年

效法基督：追求圣洁
Following Christ: Pursuing Holiness

第3-4年

效法基督：活出圣爱
Following Christ: Living out Holy Love

追求圣洁 Pursuing Holiness (2021-2023):

成圣的三个层面 Three Dimensions of Holiness

- 追求个人圣洁 Pursuing Personal Holiness
- 追求群体圣洁 Pursuing Community Holiness
- 追求使命性的圣洁 Pursuing Missional Holiness

追求圣洁 Pursuing Holiness through

蒙恩途径 Means of Grace

In 2021/22, we shall focus in two Means of Grace:
2021/22年，我们将着重于两种蒙恩途径：

1. **Searching the Scriptures** 研读圣经
2. **Christian Conferencing** 基督徒会谈

- 
- 1 Church Theme 一个教会主题**
- 3 Dimensions of Holiness 三个层面的圣洁**
- 2 Means of Grace 两个蒙恩途径**

迈入新的主题 Launch of Church Theme

四大活动 4 Major Launch Events



迈入新的主题 Launch of Church Theme

RHEMA 睿玛：读经运动

RHEMA 读听思行：

读 Read: Read God's Word in Scripture
阅读上帝在圣经中的话语

听 Hear: Hear God's Word through Scripture, sermons, sharing
聆听上帝藉着圣经、证道与别人的分享对我们说的话

思 Meditate: Reflect on God's Word to us and how we should respond
思想上帝对我们说的话以及我们应该如何回应

行 Act: Apply God's Word in your daily life
在日常生活中行出上帝的话

迈入新的主题 Launch of Church Theme

RHEMA 睿玛：读经运动

Read · Hear · Meditate · Act · 读 · 听 · 思 · 行

- 日期：8月15日到9月26日（40天）
- 书卷：彼得前书
- 形式：每日灵修（40天灵修手册）
配合每周的讲道以及小组、团契
或堂会学校分享
- 目标：藉着领受圣言 追求圣洁
- Period: 15 Aug – 26 Sep (40 days)
- Book: 1 Peter
- Format: daily devotions (40-Day devotional booklet), complemented by weekly sermons and small group/sunday school sharing
- Goal: Pursue Holiness by receiving God's Word



介绍蒙恩途径

Introduction to Means of Grace

追求圣洁 Pursuing Holiness through

蒙恩途径 Means of Grace

“Outward signs, words, or actions, ordained of God, and appointed for this end, to be the ordinary channels whereby he might convey to men, preventing, justifying, or sanctifying grace.”

John Wesley

“是上帝设立，为施恩的目的而预定给我们外在的征记，语言，行为，借此成为传给人引导，称义，成圣等恩典的惯常途径。”

约翰·卫斯理

Every one can be holy, because everyone can experience God's grace!
人人都能成圣，因为人人都能经历上帝的恩典！

追求圣洁 Pursuing Holiness through

蒙恩途径 Means of Grace

In 2021/22, we shall focus in two Means of Grace:
2021/22年，我们将着重于两种蒙恩途径：

1. **Searching the Scriptures 研读圣经** (Rhema 读听细行)
2. **Christian Conferencing 基督徒会谈**

蒙恩途径：研读圣经 Searching the Scriptures

Rhema (Read · Hear · Meditate · Act) 睿玛：读经运动（读·听·思·行）

约翰福音五39

39 你们**查考圣经**，因你们以为内中有永生；给我作见证的就是这经。

John 5:39

39 You **study the Scriptures** diligently because you think that in them you have eternal life. These are the very Scriptures that testify about me

蒙恩途径：研读圣经 Searching the Scriptures

Rhema (Read · Hear · Meditate · Act) 睿玛：读经运动（读·听·思·行）

使徒行传十七11-12

¹¹ 这地方的人... 甘心领受这道，天天**考查圣经**，要晓得这道是与不是。

¹² 所以他们中间多有相信的。

Acts 17:11-12

¹¹ Now the Berean Jews were of more noble character than those in Thessalonica, for they received the message with great eagerness and **examined the Scriptures** every day to see if what Paul said was true. ¹² As a result, many of them believed, as did also a number of prominent Greek women and many Greek men.

蒙恩途径：研读圣经 Searching the Scriptures

Rhema (Read · Hear · Meditate · Act) 睿玛：读经运动（读·听·思·行）

提摩太后书三15-17

¹⁵这圣经能使你因信基督耶稣，有得救的智慧。¹⁶圣经都是神所默示的，於教训、督责、使人归正、教导人学义都是有益的，¹⁷叫属神的人得以完全，预备行各样的善事。

2 Timothy 3:15-17

¹⁵ and how from infancy you have known the Holy Scriptures, which are able to make you wise for salvation through faith in Christ Jesus. ¹⁶ All Scripture is God-breathed and is useful for teaching, rebuking, correcting and training in righteousness, ¹⁷ so that the servant of God may be thoroughly equipped for every good work.

蒙恩途径：研读圣经 Searching the Scriptures

Rhema (Read · Hear · Meditate · Act) 睿玛：读经运动（读·听·思·行）

- 研读圣经是主耶稣指示人使用的蒙恩途径
Searching the Scriptures is a **Means of Grace** our Lord Jesus has taught us
- 信徒藉着圣灵的启迪和协助，每天阅读、查考、聆听和默想圣经
With the illumination and assistance of the **Holy Spirit**, believers are to **read, study, hear, and meditate** on the **Bible** every day

蒙恩途径：研读圣经 Searching the Scriptures

Rhema (Read · Hear · Meditate · Act) 睿玛：读经运动（读·听·思·行）

• 这个蒙恩途径 Through this Means of Grace:

- 是上帝加添真智慧的主要管道 God imparts true wisdom to us
- 也是上帝滋养信徒心灵，使他们在信心、爱心和圣洁中长成满有基督身量的方法。 God nourishes our soul to help us strengthen our faith, grow in love, in holiness and be more Christlike
- 可带来“教训、督责、使人归正和教导人学义”等好处 grants the benefits of “teaching, rebuking, correcting, and training in righteousness”
- 叫信徒得以完全，预备行各样的善事 allows us to be perfected and prepared to do all kinds of good works

蒙恩途径：基督徒会谈 Christian Conferencing

约翰福音17：20-23

²⁰ 我不但为这些人祈求，也为那些因他们的话信我的人祈求，²¹ 使他们都**合而为一**。正如你父在我里面，我在你里面，使他们也在我们里面，叫世人可以信你差了我来。²² 你所赐给我的荣耀，我已赐给他们，使他们**合而为一**，像我们合而为一。²³ 我在他们里面，你在我里面，使他们完完全全地合而为一，叫世人知道你差了我来，也知道你爱他们如同爱我一样。

John 17: 20-23

²⁰ “My prayer is not for them alone. I pray also for those who will believe in me through their message, ²¹ that all of them may be **one**, Father, just as you are in me and I am in you. May they also be in us so that the world may believe that you have sent me. ²² I have given them the glory that you gave me, that they may be **one** as we are one— ²³ I in them and you in me—so that they may be brought to complete unity. Then the world will know that you sent me and have loved them even as you have loved me.

蒙恩途径：基督徒会谈 Christian Conferencing

- 基督信仰是**群体性**的，不是个人的宗教。
Our Christian faith is **communal** and not simply an individual religion.
- 卫斯理对基督徒彼此间的**团契**十分看重，他称之为基督徒会谈。
John Wesley emphasised the importance of **fellowship** between Christians, calling it Christian Conferencing.

蒙恩途径：基督徒会谈 Christian Conferencing

- 基督徒会谈是为心灵带来益处的基督徒与基督徒之间的交谈
Christian conferencing is interaction between Christians that is beneficial for our souls
- 与研读、默想圣经和祷告相融的基督化会谈是在基督信仰中学习
和成长的管道，一个蒙恩的途径
Christian conferencing, when combined with searching the Scriptures
and prayer is beneficial for us to be formed and grow in holiness, and
thus becomes a Means of Grace

委身回应 (我的行动)

Response (My Act of Commitment)

Respond via Google Form
上网回应!

<https://forms.gle/ExLZakAiUTzL3ykb6>



If you have not received the link via WhatsApp, please contact Ps Lay Kwan,
Rev Jasper or Rev Mingzhong



委身祷告 Prayer of Commitment

亲爱的天父

感谢您指引领袖们设定未来四年的主题 ‘追求圣洁，活出圣爱’，确定两个蒙恩的途径 ‘Rhema睿玛~读听思行（研读圣经）和基督徒会谈（小组）’ 和藉着今日的教会性祷告会为这一切属灵操练的起点，我们藉着上帝的恩典，一起积极参与这属灵的操练，帮助我们藉此塑造属灵的生命文化，荣神益人。奉耶稣基督的名祷告。阿门！

委身祷告 Prayer of Commitment

Dear Heavenly Father,
Thank You for guiding our leaders to discern the next 4-Year Theme to 'Pursue Holiness and Live Out Holy Love', and to focus on the 2 Means of Grace of 'Rhema (Searching the Scriptures) and Christian Conferencing (Small Groups)'. May this Church Day of Prayer be a new beginning for us in practicing these spiritual disciplines. **By God's grace, let us all partake actively in these spiritual disciplines, to nurture a culture of spiritual living, for the glory of God and the benefit of others.** In Jesus' Name we pray, Amen!